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Närvarande  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning 

Ingrid Widebäck avdelningschef social omsorg, Renée Hildebrand avdelningschef 

förskola, Lars Wennberg avdelningschef administration, Regine von Brünken 

personalkonsulent och Kerstin Henningsson nämndsekreterare 

 

Fackliga organisationer 

Kommunal: Lotta Verstraate och Marika Eriksson 

Vision: Björn Adolfsson  

Lärarförbundet: Bo Ståhl, Jennifer Bater, Jana Ahlqvist 

SACO: Olle Sjölund  

 

Förhinder 

Maria Mannerholm stadsdelsdirektör, Yvonne Goldberg avdelningschef 

personalfrågor och utförare inom äldreomsorg, Gunnar Ohlsén avdelningschef 

samhällsplanering och Heidi Hildén Gershater Vårdförbundet 

 

 

1 Mötets öppnande och dag för justering 

Ingrid Widebäck öppnade mötet. I enlighet med tidigare beslut justeras protokollet 

tisdagen veckan efter sammanträdet, 22 november 2011. 

 

2 Kvarvarande frågor 

Förteckning över skyddsombud 

Frågan om behovet av förteckning av skyddsombud kvarstår till nästkommande 

sammanträde.  

 

Flextidsavtalet 

Vid föregående sammanträde lyfte Vision fram att flextidsavtalet behöver 

förtydligas. Förvaltningen arbetar med frågan och kommer att kalla de fackliga 

organisationerna till ett arbetsmöte framöver. 
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Information från förvaltningen 

Enheternas verksamhetsplaner 

Förvaltningen informerade att enheternas verksamhetsplaner kommer att 

behandlas i stadsdelsnämnden den 26 januari 2011. Det innebär att medarbetarna 

får mer tid för medverkan vid framtagandet av verksamhetsplanerna. 

 

3 Information från de fackliga organisationerna 

Undersökningen Kommunal genomfört bland sina medlemmar kommer att 

redovisas vid kommande sammanträde.  

 

Kommunal önskade ett klargörande av tillsättning av skyddsombud på enheterna. 

Förvaltningen föreslog att frågan tas upp vid kommande förvaltningsgrupp 

samtidigt som frågan om behovet av förteckning av skyddsombud behandlas.  

 

Vidare informerade Kommunal om en uppskattad arbetsplatsombudsdag som hölls 

för en vecka sedan med föreläsningar om bland annat diskriminerings-

lagstiftningen, AFA samt information från Arbetsmiljöverket.  

 

Vision bjuder till ”Fika med facket” i LM-rummet fredag 25 november kl. 14-15. 

 

SACO och SSR håller årsmöte i LM-rummet tisdag 22 november kl. 12-13. 

 

4 Ärenden till nämndsammanträdet 

Förlängning av avtal med Unga Örnar gällande  

parklekarna Lugnet och Vippan 

Ärendet utgick från nämndsammanträdet i oktober och har därefter kompletterats. 

Förvaltningen föreslår att avtalet med Unga Örnar i Stockholm förlängs från  

1 oktober 2012 till och med 30 september 2013. Dnr 343-2008-103 

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

 

Förlängning av avtal med Attendo Care AB gällande nattpatrull 

Förvaltningen föreslår att avtalet med Attendo Care AB gällande 

nattpatrullinsatser till den kommunala hemtjänsten, förlängs från 1 oktober 2012 

till och med 30 september 2013. Dnr 5-2010-2.2.2 

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 
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5 Verksamhet och budget 

Månadsrapport för oktober 2011 

Efter resultatdispositioner och beräknade budgetjusteringar redovisas en budget i 

balans, vilket är en förbättring med 4,1 mnkr jämfört med föregående prognos. 

Dnr 76-2011-1.2.1 

 

6 Arbetsmiljökommitté 

Projektet Minska korttidssjukfrånvaron 

Regine von Brünken informerade om projektet Minska korttidssjukfrånvaron/ 

delprojekt: individ. 

 

Avbrutna telefonsamtal 

SACO tog upp att det är ett problem när telefonsamtal slumpmässigt bryts av 

tekniska skäl, inte minst för socialtjänstens klienter som kan få uppfattningen att 

socialsekreterarna lägger på luren. Förvaltningen återkommer i frågan. 

 

7 Övriga frågor 

PIM-utbildningar 

PIM är ett pedagogiskt dataverktyg som alla pedagoger i förskola och skola ska 

lära sig. Lärarförbundet frågade hur personal kommer att kompenseras för den tid 

de deltar i PIM-utbildningar. Förvaltningen återkommer i frågan. 

 

Vinterviken 

Förvaltningen besvarade frågor från Kommunal om med anledning av rapporter 

om förorenat område i Vinterviken. 

 

Upphandlingar inom äldreomsorgen 

Förvaltningar besvarade frågor från Vision med anledning av att Stockholms stad 

beslutat att frysa kommande upphandlingar inom äldreomsorgen.  

 

Mötet avslutas 

Ingrid Widebäck förklarade mötet avslutat. 
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Justeras 

 

 

 

Ingrid Widebäck Kerstin Henningsson 

avdelningschef sekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

Kommunal Vision  

 

 

 

SACO Lärarförbundet 

 

 

 

Vårdförbundet 

  


